
 

                        ZAPISNIK SA 3. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA ODRŽANE 

        Dana  27. 5. 2021. godine s početkom u 15,30  sati u uredu ravnateljice škole. 

Na sjednici prisutni:    Nevenka Pokos, Silvana Mrazović, Sonja Pavlić i Mladen Delić 

Odsutni: 

Ostali prisutni: Gordana Fileš, ravnateljica i Jasminka Šimunec, zapisničar 

Sjednicu Školskog odbora otvorila je ravnateljica  i pozdravila sve prisutne. Nakon što je 

utvrđena natpolovična većina  predložen je  sljedeći 

Dnevni red sjednice: 

1.Usvajanje zapisnika sa sjednice održane 31.3.2021. 

2. Izvješće predsjedavatelja sjednice o imenovanim članovima ŠO 

3. Verifikacija mandata članova ŠO 

4.Konstituiranje ŠO 

5. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika ŠO 

6. Odluka o naknadi za ravnateljicu i tajnicu. 

7.Ponuda za slikanje učenika 

8.Razno 

Dnevni red je usvojen. 

 

Tijek sjednice po točkama dnevnog reda: 

Ad.1.) Ravnateljica je  pročitala je zapisnik sa sjednice  Školskog odbora održane 

31.3.2021.godine. Primjedbi nije bilo. Zapisnik je jednoglasno prihvaćen. Ravnateljica je informirala 

članove o potrebi konstituiranja Školskog odbora u smanjenom sastavu te da će Školski odbor u 

punom sastavu   biti konstituiran  kad   Grada imenuje predstavnike za Školski odbor. 

Ad.2) Predsjedavatelj  je predstavio članove Školskog odbora koji su imenovani iz   

- Učiteljskog vijeća koje se održalo 16.3.2021. ,a to su Nevenka Pokos i Sonja Pavlić 

- Zbora radnika koji se održao 10.3.2021., a to je Silvana Mrazović  

- Vijeća roditelja, koje se održalo   18.3. , a to je Mladen Delić 



Predsjedavatelj predlaže da se pređe na verifikaciju mandata članova. 

Ad.3.) Predsjedavatelj utvrđuje indetitet članova. 

Ad.4) Školski odbor je konstituiran u sljedećem sastavu: Mladen Delić, Nevenka Pokos, Sonja Pavlić ii 

Silvana Mrazović. 

Ad.5.) Za predsjednika Školskog odbora jednoglasno je izabrana Nevenka Pokos , a za zamjenika Sonja 

Pavlić. 

Ad.6. Na prijedlog predsjednice, Školski odbor donosi odluku o isplati naknade za sudjelovanje u radu 

Školskog odbora ravnateljice i tajnice u iznosu kao i ostalim članovima. 

Ad.7.) Na školu je stigla ponuda Soba Art Studia d.o.o. za fotografiran je učenika te se Školski odbor 

odobrio mogućnost fotografiranja po ponudi. 

Ad.8.) Ravnateljica je Školski odbor izvijestila o aktualnim situacijama u školi. Poslan je javni poziv 

izvođačima za sanaciju parketa u školskoj dvorani. Izvijestila je o energetskoj obnovi, epidemiološkoj 

situaciji, odgojno-obrazovnoj situaciji……. 

Završeno u 16.30 

 

Predsjednik Školskog odbora: Nevenka Pokos        

  

Zapisničar: Jasminka Šimunec 

 

 


